

Sixième année  
Sixth year

No 38 — 18 Octobre 1909  
October 1909

MUNICIPAL

Gazette

MUNICIPALE  
DE — OF

Montreal

Organe officiel de la Corporation  
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation  
of the City of Montreal

CANADA



Parait le lundi matin

Published every Monday  
morning

Abonnements  
Subscriptions \$2 par an  
a year

Payables d'avance  
Payable in advance

Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

"La Gazette Municipale"

Bureau de Poste : 917 ou  
42 Place Jacques-Cartier, Montréal.

Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

"La Gazette Municipale"

Hôtel de Ville, — Montréal.

All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

"The Municipal Gazette"

Post Office Box : 917 or 42  
Jacques-Cartier Square, Montreal.  
All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

"The Municipal Gazette"

City Hall, — Montreal.  
TELEPHONE MAIN 4240

## DELIBERATIONS

### COMMISSION DE LA VOIRIE

Compte rendu de l'assemblée du 2 septembre

Sont présents: MM. les échevins Giroux, président, Duquette, Major, David, Gallery et Turner.

Soumis et lus huit extraits du procès-verbal de l'assemblée spéciale du Conseil, tenue le 1er septembre, relativement à la confection de pavages et de trottoirs permanents.

Résolu: Que l'Inspecteur de la Ville soit autorisé à ordonner à M. L. Gravel, de commencer les travaux de pavage en blocs d'asphalte, conformément à la résolution du Conseil, sur les rues suivantes, et dans l'ordre ci-dessous:

Rue Cherrier, du Parc La Fontaine à la rue St-Denis.

Rue Champlain, de Dorchester à Ste-Catherine.

Rue Prince-Arthur, du square St-Louis au Boulevard St-Laurent.

Résolu: Que l'Inspecteur de la Ville soit autorisé à ordonner à la "Sicily Asphaltum Paving Co.", conformément à la résolution du Conseil, de fournir des blocs de granit, pour le pavage des rues suivantes:

Rue Ottawa, de McCord à Queen.

Rue St-Charles-Borromée, de Craig à Ste-Catherine.

Résolu: Que l'Inspecteur de la Ville soit autorisé à commander les blocs de granit et de scorie nécessaires pour la confection du pavage permanent de la rue St-Jacques, depuis l'avenue Atwater jusqu'à 100 pieds à l'ouest de l'avenue Greene, et depuis 100 pieds à l'Est de la rue Irène jusqu'à l'édifice de l'Hôtel-de-Ville, conformément aux rapports adoptés par le Conseil, le 1er septembre courant.

Résolu: Que l'Inspecteur de la Ville soit autorisé à ordonner à M. E. D. Hofeller de construire les trottoirs en ciment mentionnés dans la résolution du Conseil, adoptée le 1er septembre courant, en commençant par les rues suivantes, savoir:

Avenue Atwater, Sherbrooke, Avenue Westmount, Bayle, Redpath, De la Montagne, Ave. Sussex, St-Mathieu, Côte-des-Neiges, Buckingham, Ave. Lincoln, Ooverdale et Crescent.

Résolu: Que l'Inspecteur de la Ville soit autorisé à faire livrer la bordure de pierre de préférence pour les travaux permanents qui doivent être faits à la journée.

Résolu: Que l'Inspecteur de la Ville soit autorisé à commencer la confection des trottoirs en ciment à la journée

### ROAD COMMITTEE

Report of meeting held the 2nd of september.

Present: Ald. Giroux, chairman, Duquette, Major, David, Gallery and Turner.

Submitted and read eight extracts from the minutes of a special meeting of Council, held on the 1st of September anent the laying of permanent pavings and sidewalks.

Resolved: That the City Surveyor be authorized to order Mr. L. Gravel to proceed with the laying of asphalt block pavement, as per resolution of Council, on the following streets, and in the under mentioned order:

Cherrier street, from La Fontaine Park to St. Denis St.

Champlain street, from Dorchester to Ste. Catherine.

Prince-Arthur street, from St. Louis square to St. Lawrence boulevard.

Resolved: That the City Surveyor be authorized to order the Sicily Asphaltum Paving Co., as per the resolution of Council, to supply the granite blocks to pave the following streets:

Ottawa street, from McCord to Queen St., St. Chs-Borromée, from Craig to Ste. Catherine.

Resolved: That the City Surveyor be authorized to order the necessary granite and scoria blocks for the permanent pavement of St. James street, from Atwater avenue to 100 feet west of Greene avenue, and from 100 feet east of Irène street to the City Hall building, in accordance with reports adopted by Council on the 1st of September instant.

Resolved: That the City Surveyor be authorized to order from Mr. E. D. Hofeller, the laying of cement sidewalks mentioned in the resolution of Council adopted on the 1st. of September instant, commencing by the following streets, to wit:

Atwater avenue, Sherbrooke, Westmount avenue, Bayle, Redpath, Mountain, Sussex Ave., St. Matthew, Côte-des-Neiges, Buckingham, Lincoln ave, Overdale and Crescent.

Resolved: That the City Surveyor be authorized to have curbstone delivered preferably for permanent works which are to be performed by day labor.

Resolved: That the City Surveyor be authorized to proceed with the laying of cement sidewalk by day labor, as